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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:391 Klimathandlingsplanen

För ett år sedan var klimat- och miljöministerns tydliga besked att 
Sverigedemokraterna inte skulle ha något inflytande över 
klimathandlingsplanen. Det visade sig som väntat vara fel. Klimat- och 
miljöministern fick backa.

Klimat- och miljöministern sa senare att klimathandlingsplanen skulle ”röstas 
igenom” i riksdagen, vilket då innebär att det skulle vara i form av en 
proposition. Vi vet sedan några månader att detta inte är fallet; det blir en 
skrivelse. 

Det är nu också oklart om det kommer att finnas några effektberäkningar av 
utsläppen i klimathandlingsplanen, men det återstår att se.

Klimat- och miljöministern har slutligen sagt att klimathandlingsplanen ska 
komma ”under hösten”. Nu har lucia passerat och det är meteorologisk vinter i 
hela Sverige, och vi har ännu inte fått se någon klimathandlingsplan.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

När kommer klimathandlingsplanen att presenteras?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-14
Besvaras senast
2023-12-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


